

Schule Mösli Wallisellen

Dear parents,

My name is Sandra Opravil and I am part of the “bridge-building team” at Mösli primary school. I speak German and English.

I am happy to help if you have any questions, for instance:

- if you have difficulty understanding letters, information sheets etc. sent by the school and need assistance in translating;
- if you are invited to a school-related event and have questions regarding procedure, activities etc.;
- if you have any other questions or queries relating to school in general.

Please feel free to call or email me. I would be very happy to assist you!

With best regards,

Sandra Opravil



Name: Sandra Opravil
Sprachen: Englisch - Deutsch
Tel: 076 522 26 66
E-Mail: sandra.opravil@gmail.com

Schule Mösli Wallisellen

Liebe Eltern

Mein Name ist Sandra Opravil und ich bin eine Brückenbauerin der Schule Mösli. Ich spreche Deutsch und Englisch.

Gerne helfe ich Ihnen bei Fragen aller Art. So zum Beispiel wenn Sie

- einen Brief der Schule nicht verstehen und ich beim Übersetzen behilflich sein kann,
- zu einem Schulanlass eingeladen werden und Fragen zum Inhalt haben

oder wenn Sie

- sonstige Fragen zur Schule haben.

Rufen Sie mich ungeniert an oder schreiben Sie mir eine Mail.
Ich freue mich, wenn sie mich kontaktieren und ich Ihnen behilflich sein kann!

Es grüsst Sie herzlichst

Sandra Opravil



Name: Sandra Opravil
Sprachen: Englisch - Deutsch
Tel: 076 522 26 66
E-Mail: sandra.opravil@gmail.com